
Onderwerp:  plan Leijgraafhof De Mortel 
Datum : 31-10-2018 
Nr:  83 
 
 
 
1) Op de stuurgroep vergadering van 1 oktober is medegedeeld dat de gemeente gaat 
onderzoeken of er  behoefte is voor projectbouw in fase 2 , waarom wordt dit onderzoek 
opgestart ? 
 
2) Zijn  er al inschrijvingen voor fase 2 en hoeveel zijn dit er dan ? 
 
3) Wanneer denkt de gemeente te starten met uitgifte voor kavels van fase 2 ? 
 
Namens Lokale Realisten/D66 
Martien Bankers 
 


